
     

 

’s-Hertogenbosch, 26 mei 2020 

 

Schriftelijke vragen over Nazorg voor Corona-patiënten in Noord-Brabant 

 

Vooraf ter inleiding: Op dit moment is het indienen van vragen door een burgerlid conform 

het Reglement van Orde niet geregeld, het recht tot indienen van vragen is enkel 

voorbehouden aan Statenleden. Aangezien Lokaal Brabant formeel (tijdelijk) geen Statenlid 

heeft en het burgerlid Harold van den Broek vragen aan het college wil voorleggen, dien ik 

mede namens 50PLUS deze vragen in. 

 

Geacht college, 

 

Onlangs is in de Tweede Kamer een motie aangenomen van D66 en SP om een Corona-

expertisecentrum op te richten. Als Lokaal Brabant ondersteunen wij dit van harte, omdat 

wij vinden dat er goede nazorg moet zijn voor mensen die een Covid 19 besmetting hebben 

opgelopen. 

 

Wij willen u daarom de volgende vragen stellen: 

 

- Bent u het met ons eens dat de impact van het Coronavirus op onze samenleving 

dusdanig groot is, dat er niet alleen medische nazorg moet komen voor mensen die 

een (vastgestelde) besmetting hebben opgelopen, maar ook voor degenen die als 

gevolg van de Corona-epidemie vastlopen in hun sociale leven en inkomen? 

 

- Bent u bereid om op korte termijn een advies naar de Staten te brengen over de 

reikwijdte van activiteiten en borging van het Corona-expertisecentrum in Brabant en 

daarin ook op te nemen wie verantwoordelijk is voor relevante vraagstukken als 

gevolg van de Corona epidemie, die vallen buiten de reikwijdte van het Corona- 

expertisecentrum. Zo ja, wie gaat hiermee aan de slag in het nieuwe college? Zo nee, 

waarom niet? 

 

 

Wij zien het antwoord op deze vragen met belangstelling tegemoet. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Jan Frans Brouwers 

fractievoorzitter 50PLUS 

 


